

輔導暨社工科 107 年度十一月份參訪看板

The Bulletin Board of the Visiting Activity in November, 2018

1. 國立臺灣大學心理學系參訪

The Visit of the Department of Psychology, National Taiwan University

11 月 2 日下午國立臺灣大學心理學系賴文松教授師生等一行共計 28 名蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of Nov. 2, Professor Wen-Song Lai and his 27 students of the Department of Psychology, National Taiwan University visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片



相關照片





2. 東吳大學法學院法律學系參訪

The Visit of the Department of Law, Soochow University

11月12日、19日下午東吳大學法學院法律學系法思齊副教授師生等一行共計78名蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of Nov. 12 and 19, Associate Professor Si-Qi Fa and his 77 students of the Department of Law, Soochow University visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片

相關照片



3. 國立中正大學參訪

The Visit of the Department of Law, National Chung Cheng University

11月23日上午國立中正大學犯罪研究中心楊士隆主任、台灣藥物濫用防治研究學會巫梓豪秘書陪同亞洲藥物濫用研究學會李德會長(澳門大學社會學系教授)與西北政法大學公安學院李莉副教授蒞所參訪，由所

長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the morning of Nov. 23, Director Shi-Long Yang, Crime Research Center of National Chung Cheng University, Secretary Zi-Hao Wu, Taiwan Society of Substance Abuse Research, Director De Li of Asian Association for Substance Abuse Research (the professor of the Department of Sociology, University of Macao) and Associate Professor Li Li, Faculty of Public Security, Northwest University of Politics and Law visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片



相關照片



